
The Widows of Eastwick

The Widows of Eastwick_下载链接1_

著者:John Updike

出版者:

出版时间:2009-6

装帧:

isbn:9780345517517

http://www.allinfo.top/jjdd


After traveling the world to exotic lands, Alexandra, Jane, and Sukie–now widowed but
still witches–return to the Rhode Island seaside town of Eastwick, “the scene of their
primes,” site of their enchanted mischief more than three decades ago. Diabolical
Darryl Van Horne is gone, and what was once a center of license and liberation is now a
“haven of wholesomeness” populated by hockey moms and househusbands acting
out against the old ways of their own absent, experimenting parents. With spirits still
willing but flesh weaker, the three women must confront a powerful new counterspell
of conformity. In this wicked and wonderful novel, John Updike is at his very best–a
legendary master of literary magic up to his old delightful tricks.

作者介绍: 

约翰•厄普代克（John
Updike，1932.3.18—2009.1.27），集小说家、诗人、剧作家、散文家和评论家于一身
的美国当代文学大师，作品两获普利策奖和国家图书奖，获得欧•亨利奖等其他众多奖
项多达十数次。“性爱、宗教和艺术”是厄普代克毕生追求的创作标的，“美国人、基
督徒、小城镇和中产阶级”则是厄普代克独擅胜场的创作主题，他由此成为当之无愧的
美国当代中产阶级的灵魂画师，被誉为“美国的巴尔扎克”。
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文| 巴金斯老爷 首发：滨海时报 | 转载已获授权
厄普代克是美国当代比较知名的作家，他有一个两本的“东镇”系列，分别是《东镇女
巫》和《东镇寡妇》，讲了三个有魔法的女人的故事，很有意思。
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《东镇女巫》是以一个小镇为背景，三位中年女人各自离异，会魔法，有情人，生活倒
...  
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